
Strootman: Czuję się dobrze w Romie
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Kevin Strootman udzielił wczoraj wywiadu dla Rai Sport po spotkaniu

towarzyskim z Włochami. Holender odpowiedział też na pytanie dotyczące

swojej przyszłości.

Jak widziałeś Włochy?

- Widziałem, że niektórzy z ważnych graczy nie weszli na boisko. Włochy są tak jak

my zespołem, którzy potrzebuje czasu, to młoda drużyna, ale widać jakość.

Oglądaliśmy mecz z Francją, byli trochę zmęczeni. Teraz są wakacje, potem od

przyszłego sezonu musimy pracować razem, aby wrócić na nasz poziom. Włochy i

Holandia są w takiej sytuacji i muszą się poprawić.

Przyszłość?

- Rozmawiamy tylko o reprezentacji. Mam 4 lata kontraktu w Romie i z nikim innym

nie podpisałem umowy. Jestem zadowolony i szczęśliwy w Romie i basta.
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